
 

 
 
 
 
 

 

 
 

GRAD BUZET 
GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA  

 
 
 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju 
Zapisnika s 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
22. studenog 2023. godine 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 



Na temelju članka 19. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada Buzeta“, broj 
2/2021. i 10/2021.), Gradsko vijeće Grada Buzeta je na sjednici održanoj dana 15. 
prosinca 2023. godine donijelo 
 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Zapisnika 

s 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 22. studenog 2023. godine  

 

1.  

Prihvaća se Zapisnik s 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
dana 22. studenog 2023. godine. 

 

Zapisnik iz stavka 1. ove točke prilog je ovom Zaključku. 

 

2. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenim 
novinama Grada Buzeta“. 

 

KLASA:  

URBROJ:  

Buzet,  

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA  

         PREDSJEDNIK 
                     Davor Prodan 
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ZAPISNIK 
s 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 22.11.2023. godine 
 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 
istarske brigade 2. 

 
Sjednica je započeta u 18,00 sati. 

 
Sjednicu vodi: Davor Prodan, predsjednik Gradskog vijeća. 

 
Zapisnik vodi: Mikela Zimerman, viša stručna suradnica za pravne poslove u 

Upravnom odjelu za opće poslove, društvene djelatnosti i razvojne projekte. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Mura Kalčić Salopek, Nenad Šćulac, Leana 
Petohleb Krota, Sandi Černeka, Dubravka Črnac Dujanić, Michela Blagonić, Davor 
Prodan, Vedran Majcan, Elena Jerman, Kristijan Jermaniš, Iris Fabijančić, Elvis 
Černeka. 

 
Odsutni članovi gradskog vijeća: Vanja Fabijančić. 
 
Ostali prisutni: predsjednica Upravnog vijeća POU ''Augustin Vivoda'' Buzet, 

Tijana Benčić, predsjednica Savjeta mladih Grada Buzeta, Maja Ivančić, pročelnice 
Elena Grah Ciliga, Anica Milković Grbac i Reana Glavić Jačić, viši savjetnik za 
imovinskopravne poslove Denis Jerman, gradonačelnik Grada Buzeta, Damir Kajin 
(pridružio se u završnom djelu sjednice) te novinarka Gordana Čalić Šverko. 

 
Davor Prodan pozdravlja sve prisutne i zahvaljuje svima na dolasku te otvara 

25. sjednicu 8. saziva Gradskog vijeća Grada Buzeta. 
 
Pozdravlja po uvedenom, vjeruje dobrom običaju, prvo gošće naše današnje 

odnosno večerašnje sjednice, gđu Tijanu Benčić - predsjednicu Upravnog vijeća 
Pučkog otvorenog učilišta A. Vivode, Buzet, zatim Maju Ivančić - predsjednicu 
Savjeta mladih grada Buzeta, Gordanu Čalić Šverko - predstavnicu medija, novinarku 
Glasa Istre, pozdravlja pročelnice gđe. Anicu Milković Grbac, Elenu Grah Ciliga, 
Reanu Glavić Jačić, g. Denisa Jermana, višeg savjetnika za imovinskopravne 
poslove u gradskoj upravi, te svoje kolegice i kolege - vijećnice i vijećnike ovog 
Gradskog vijeća. Također i svoju suradnicu, zamjenicu pravne savjetnice vijeća gđu. 
Mikelu Zimerman, zaposlenicu u gradskoj upravi, te na kraju sve koji nas prate u 
izravnom prijenosu ili naknadno u snimci preko službenog YouTube kanala Gradskog 
vijeća. 

Još jednom zahvaljuje na dolasku, svima želi uspješan rad usmjeren prema 
ciljevima, a to su donošenje što je moguće kvalitetnijih odluka o kojima ovisi razvoj 
grada Buzeta, u kombinaciji, s jedne strane dobrog rada ovog vijeća, i s druge 
očekujemo isto tako dobre, izvršne radnje proizašle iz odluka koje ovdje usvajamo, a 
u nadležnosti su gradonačelnika i gradske uprave. O tome će više biti riječi u 9. točci 
dnevnog reda, naziva "Pitanja i prijedlozi" kada će prenijeti traženje odgovora u vezi 
mnogobrojnih gradskih tema, sa zahtjevom za dinamiku rješavanja - ili svojevrsnu 
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izjavu koalicije NL/ SDP - o preuzetim, a neizvršenim obvezama gradonačelnika i 
gradske uprave. 

Uobičajeni kratki uvod prije prijedloga dnevnog reda u trajanju od 2 minute, i 
ovog puta vezan je na složene geopolitičke prilike. Nalazimo se u 637. danu rata na 
tlu Europe, prijateljska Ukrajina i dalje trpi žestoke vojne udare, operacije na bojnom 
polju ne posustaju, iako pokazuju, prividno iz medijske perspektive znakove 
zamora kod svih uključenih u ovaj nemilosrdni, a takav je po svojoj strukturi i prirodi 
svaki drugi - rat. Ponavlja da je demokratski svijet osudio Rusiju zahtijevajući hitan 
prekid napada na Ukrajinu i bezuvjetno povlačenje ruskih snaga izvan međunarodno 
priznatih granica. Otkad je Rusija pokrenula ničim izazvan tzv. „trodnevni rat”, 
Ukrajina je uspješno zaustavljala njezine prodore, poručuje Europska 
komisija, preokretala situaciju u svoju korist i oslobodila, ali i gubila, manja i 
veća područja od privremene ruske vojne kontrole. Ukrajinske snage također 
su ozbiljno oslabile ruske vojne resurse. Vojna potpora Zapada na bojištu ne 
prestaje, iako djeluje kao da usporava, usprkos otvaranju nove ratne zone, mnogi 
medijskim reflektori preneseni su s jednog rata na drugi, tako je novostvoreno drugo 
informacijsko bojište. Zapad kojem i mi pripadamo, pomaže Ukrajini u zaštiti prava na 
samoobranu, koje je utvrđeno u Povelji Ujedinjenih naroda. 

Kao da to nije bilo dovoljno, 7. listopada, prije 47 dana započeo je rat između 
države Izrael i političko/vojne organizacije Hamas koja de facto upravlja Pojasom 
Gaze. Taj teritorij nema međunarodno priznat status suverene države, dio je tzv. 
Palestinskih Autonomnih područja, u koje je uključeno i područje Zapadne obale, ali 
ga Palestinci drže kao dio države Palestine. Ime je dobio po Gazi, svojemu glavnom 
gradu. To je jedno od najgušće naseljenih mjesta na Zemlji, s oko 2 400 000 
stanovnika na području od svega 360 km², dok stanovništvo Zapadne obale ima 2 
900 000, te površinu od 5 655 km2. Radi se povijesnom sukobu koji traje stoljećima, 
a povod za rat ili Casus belli je koncentrirana raketna paljba od 2200 raketa 
ispaljenih iz Pojasa Gaze, dok su istovremeno pripadnici Hamasa probili barijeru 
između Gaze i Izraela, ubivši najmanje u prvom danu sukoba 300 Izraelaca, te su na 
taj način potaknuli izraelsku vladu na proglašenje izvanrednog stanja i rata. Kako će 
sve to završiti ne zna, raduje nova vijest o dogovoru Izraela i Hamasa koji su 
dogovorili primirje s početkom, sutra u 10 sati, rijetko tko može točno i 
nedvosmisleno procijeniti daljnji razvoj događaja koji mogu biti užasni, mislim da je 
mirna reintegracija hrvatskog Podunavlja, s Vukovarom kao simbolom otpora i 
stradanja, kojem smo mi Buzećani prije nekoliko dana poslali senzibiliziranu poruku 
poštovanja, respekta i podrške, dobar model za dijalog, pregovaranje, strpljivost i 
obostrane odluke zaraćenih strana da ne ginu vojnici, civili i djeca te svima omoguće 
mirnodopsku budućnost. 

Moli suradnicu zamjenicu pravne savjetnice Gradskog vijeća gđu. Mikelu 
Zimerman da izvrši prozivku vijećnika, kako bi utvrdili imamo li kvorum koji nam 
omogućuje donošenje pravovaljanih odluka i nesmetan rad. 

Mikela Zimerman vrši prozivku vijećnika. 
Davor Prodan utvrđuje da je prisutno 12 od 13 izabranih vijećnika. S obzirom 

da postoji kvorum, može se nastaviti sa radom. Predlaže sljedeći dnevni red: 
 

D N E V N I  R E D 

1. Usvajanje zapisnika s 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 2. 

listopada 2023. godine. 

https://news.un.org/en/story/2022/03/1113152
https://news.un.org/en/story/2022/03/1113152
https://euvsdisinfo.eu/the-kremlin-counting-its-chicken/
https://uawar.net/stats
https://www.nato.int/cps/en/natohq/topics_192648.htm#:~:text=Individual%20NATO%20member%20countries%20are,of%20military%20equipment%20to%20Ukraine.
https://www.nato.int/cps/en/natohq/topics_192648.htm#:~:text=Individual%20NATO%20member%20countries%20are,of%20military%20equipment%20to%20Ukraine.
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2. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o  Izmjenama Odluke o pravima i 

obvezama spram Pučkog otvorenog učilišta ''Augustin Vivoda Buzet. 

3. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti 

na Statut Pučkog otvorenog učilišta „Augustin Vivoda“ Buzet. 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Programa rada 

Savjeta mladih Grada Buzeta za 2024. godinu. 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o ustrojavanju evidencije 

komunalne infrastrukture Grada Buzeta. 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o prodaji nekretnine k.č. 1433/6 

k.o. Buzet – Stari grad 

7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o kupnji nekretnine k.č. 1121/1 k.o. 

Buzet – Stari grad. 

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izuzimanju iz javnog dobra k.č. 

727/11, k.o. Hum. 

9. Pitanja i prijedlozi. 

10. Razmatranje prijedloga i donošenje II. Izmjene i dopune Proračuna Grada 

Buzeta za 2023. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 

a) II. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te 

vatrogastvu za 2023. godinu 

b) II. Izmjene Programa javnih potreba u obrazovanju za 2023. godinu 

c) II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 

2023. godinu 

d) II. Izmjene programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 

e) II. Izmjene programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 

2023. godinu 

f) II. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu 

g) II. Izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu 

h) Odluku o rasporedu namjenskog prihoda od komunalne naknade 

11. Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Buzeta za 2024. godinu i Projekcije 

za 2025. i 2026. godinu - prvo čitanje, te pripadajućih programa i drugih akata: 

a.) Zaključka o prihvaćanju i upućivanju na javnu raspravu prijedlog Proračuna 

Grada Buzeta za 2024. godinu i Projekcija za 2025. i 2026. godinu - prvo 

čitanje, zajedno sa svim programima javnih potreba Grada Buzeta za 2024. 

godinu, 

b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2024. godinu, 

c) Odluke o rasporedu namjenskog prihoda od komunalne naknade u 

Proračunu za 2023. godinu, 

d) Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2024. godinu, 

e) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2024. godinu, 

f) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2024. godinu, 

g) Programa javnih potreba u kulturi za 2024. godinu, 

h) Programa javnih potreba u sportu za 2024. godinu, 

i) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2024. godinu, 

j) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2024. godinu, 
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k) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. 

godinu, 

l) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. 

godinu            

12. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini poreznih stopa poreza na 

dohodak Grada Buzeta. 

 
Davor Prodan iznosi da je došlo do izmjene točke 6. te moli ili pročelnicu Anicu 

Milković Grbac ili izvjestitelja Denisa Jermana da obrazlože razloge izmjene točke 6. 
Anica Milković Grbac navodi da s obzirom da je u razdoblju od izrade 

procjembenog elaborata i upućivanja materijala na Gradsko vijeće izrađen i predan 
na provedbu geodetski elaborat za utvrđivanje međa. S tim je utvrđeno da se 
katastarska čestica koja je predmet ove naše odluke, da joj se mijenja površina. 
Površina se mijenja na više za 21 m2  te se sukladno službenim podacima koji su 
provedeni u katastru i zemljišnoj knjizi odgovarajuće izmijenili prijedlog predmetne 
odluke na način da smo izmijenili površinu katastarske čestice i odgovarajuće tome 
proporcionalno povećali kupoprodajnu cijenu za taj odgovarajući broj kvadrata, 
koristeći jediničnu cijenu iz procjembenog izrađenog elaborata. 

Davor Prodan zahvaljuje na obrazloženju, ustavlja na glasanje predloženi 
dnevni red te utvrđuje da se svi vijećnici sa 12 glasova 'za' slažu sa predloženim 
dnevnim redom. 

 
TOČKA 1. 

Usvajanje zapisnika s 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 2. 
listopada 2023. godine. 

 
Davor Prodan otvara raspravu, primjećuje da nema kandidata za raspravu, 

stavlja točku na glasanje te se jednoglasno uz 12 glasova ''za'' donosi  
 

ZAKLJUČAK 
Usvaja se zapisnik s 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 2. 

listopada 2023. godine. 
 

TOČKA 2. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o Izmjenama Odluke o pravima i 

obvezama spram Pučkog otvorenog učilišta ''Augustin Vivoda'' Buzet. 
 
Tijana Benčić obrazlaže prijedlog Odluke. 
Nenad Šćulac pozdravlja sve prisutne i kao predsjednik Odbora za statutarno-

pravna pitanja, iznosi da je Odbor raspravljao o predmetnoj Odluci ali i o Statutu koji 
je predmet rasprave u slijedećoj točci. Dodaje da je Odbor imao plodonosnu raspravu 
i dao je nekoliko prijedloga koji su prihvaćeni. Odbor je podržao oba prijedloga i 
preporuča Vijeću da se ove odluke večeras donesu. 

Davor Prodan nakon rasprave stavlja točku na glasanje i konstatira 
jednoglasno da se sa 12 glasova ''za'' donosi 

 
ZAKLJUČAK 

Donosi se Odluka o Izmjenama Odluke o pravima i obvezama spram Pučkog 
otvorenog učilišta ''Augustin Vivoda'' Buzet. 
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TOČKA 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključak o davanju prethodne 

suglasnosti na Statut Pučkog otvorenog učilišta ''Augustin Vivoda'' Buzet. 
 
Tijana Benčić obrazlaže prijedlog Statuta. 
Davor Prodan otvara raspravu, primjećuje da nema kandidata za raspravu te 

stavlja točku na glasanje i konstatira da se sa 12 glasova ''za'' donosi  
 

ZAKLJUČAK 
Donosi se Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Statut Pučkog otvorenog 

učilišta ''Augustin Vivoda'' Buzet 
 

TOČKA 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Programa rada 

Savjeta mladih Grada Buzeta za 2024. godinu. 
 

Maja Ivančić obrazlaže prijedlog. 
Davor Prodan otvara raspravu, primjećuje da nema kandidata za raspravu te 

stavlja točku na glasanje i konstatira da se sa 12 glasova ''za'' donosi 
 

ZAKLJUČAK 
Donosi se Zaključak o prihvaćanju Programa rada Savjeta mladih Grada Buzeta za 

2024. godinu. 
 

TOČKA 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o ustrojavanju evidencije 

komunalne infrastrukture Grada Buzeta. 
 

Denis Jerman obrazlaže prijedlog. 
Anica Milković Grbac dodaje da jedan dio tih podataka za ustrojavanje registra 

komunalne infrastrukture imamo, međutim jedan dio posla i stoji pred nama a to je 
prvenstveno evidentiranje cesta, nerazvrstanih cesta kojih je preko 300 kilometra, što 
znači da sve ceste koje su trenutno uknjižene kao javno dobro – put, potrebno ih je 
uknjižiti kao javno dobro u općoj uporabi u vlasništvu Grada, da bi se uopće s njima 
bilo što moglo (npr. ishođenje građevinske dozvole, prijave na projekte, da bi ih sami 
mogli rekonstruirati na zakonit način itd.). A osim te zadaće tu su javne površine, 
javna rasvjeta, razna igrališta. Također, iznosi da postoje i mnogi problemi još iz 
bivšeg razdoblja, gdje je dio postojećih prometnica na privatnom zemljištu. Kroz taj 
registar koji je javne prirode, koji se koristi za veći broj korisnika, ona se popisuje i 
onda temeljem geodetskih elaborata odnosno geodetskih snimaka se evidentira 
odnosno upisuje u zemljišnu knjigu kao vlasništvo Grada odnosno kao javno dobro u 
općoj uporabi u vlasništvu Grada. Napominje da je riječ o javnim površinama ne o 
privatnim gradskim nekretninama, npr. o društvenim domova, dvorištima, 
okućnicama i dr, već o komunalnoj infrastrukturi. Obveza je propisana zakonom, 
naravno da i država i županija ima isti problem. Pred nama je veliki posao koji će 
trajati godinama, ali svake godine malo po malo povećavamo izdvajanja evidentiranje 
nerazvrstanih cesta tako da će jednom i doći kraj tom poslu. Na neki način se ovom 
zakonskom odredbom Zakona o komunalnom gospodarstvu, se na neki način 
legalizira postojeća infrastruktura koja je u prostoru postojala do 31.12.2018. godine. 
Sve što se gradi nakon toga legalno/nelegalno, na vlastitom/na tuđem a tiče se javne 
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infrastrukture nije automatizmom pokriveno i ne evidentira se temeljem ovog registra 
niti ovog propisa. Nego treba naravno sukladno propisima riješiti imovinskopravne 
odnose, ishoditi akte o gradnji itd.  

Mura Kalčić Salopek obraća se kao predsjednica Odbora za prostorno 
planiranje, promet i komunalno gospodarstvo koje je razmatralo ovu Odluke te 
jednoglasno prihvatilo istu i predlaže Vijeću njeno donošenje.  

Davor Prodan nakon rasprave, stavlja točku na glasanje i konstatira da se sa 
12 glasova ''za'' donosi 

 
ZAKLJUČAK 

Donosi se Odluka o ustrojavanju evidencije komunalne infrastrukture Grada Buzeta 
 
 

TOČKA 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o prodaji nekretnine k.č. 1433/6 k.o. 

Buzet – Stari grad. 
 

Denis Jerman obrazlaže prijedlog Odluke. 
Mura Kalčić Salopek kao predsjednica Odbora za prostorno planiranje, promet 

i komunalno gospodarstvo navodi da je Odbor o istoj raspravljao i predlaže 
donošenje Gradskom vijeću. 

Davor Prodan nakon rasprave, stavlja točku na glasanje i konstatira da se sa 
12 glasova ''za'' donosi 

 
ZAKLJUČAK 

Donosi se Odluka o prodaji nekretnine k.č. 1433/6 k.o. Buzet – Stari grad. 
 

TOČKA 7. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o kupnji nekretnine k.č. 1121/1 k.o. Buzet 

– Stari grad. 
 

Denis Jerman obrazlaže prijedlog. 
 Mura Kalčić Salopek navodi da je o istoj temi raspravljao i Odbor za prostorno 
planiranje, promet i komunalno gospodarstvo koji je predmetnu Odluku prihvatio. 

Davor Prodan nakon rasprave i konstatira da se sa 12 glasova ''za'' donosi 
 

ZAKLJUČAK 
Donosi se Odluke o kupnji nekretnine k.č. 1121/1 k.o. Buzet – Stari grad. 

 
TOČKA 8. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izuzimanju iz javnog dobra k.č. 
727/11, k.o. Hum. 

 
Denis Jerman obrazlaže prijedlog Odluke i dodaje da je i o ovoj Odluci Odbor 

za prostorno planiranje, promet i komunalno gospodarstvo raspravljao i prihvatio istu. 
Davor Prodan otvara raspravu, primjećuje da nema kandidata za raspravu, 

stavlja Odluku na glasanje i konstatira da se sa 12 glasova ''za'' donosi 
 

ZAKLJUČAK 
Donosi se Odluka o izuzimanju iz javnog dobra k.č. 727/11, k.o. Hum 
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TOČKA 9. 
Pitanja i prijedlozi. 

 
Vedran Majcan ima dva pitanja. Prvo pitanje je za Anicu Milković Grbac, 

zanima ga u kojoj je fazi projekt POS-a. A drugo pitanje je za pročelnicu Elenu Grah 
Ciliga, zanima ga dali će biti nešto organizirano ove godine u sklopu Adventa, hoće li 
biti doček Djeda Mraza za Sv. Nikolu, odnosno na koji način će Grad obilježiti ovo 
božićno vrijeme.  

Mura Kalčić Salopek, vezano za dvije izmjene prostornog plana, postavlja 
pitanje u kakvom su statusu 5. izmjene i koliko je u 4. izmjenama pristiglo zahtjeva, i 
koliko ih je obrađeno i kada bi se mogla očekivati prva javna rasprava. 

Elena Jerman postavlja pitanje vezano za sajmove. Iznosi da se u Buzetu dva 
puta mjesečno održavaju sajmi i desi se da je poligon odnosno prostor poligona 
zablokiran, zatvoren, auti ne mogu pristupiti bliže, a znamo da svi dolaze tamo nešto 
kupiti, treba im auto negdje blizu. Dešava se i situacija da šleperi tada kad su auti 
tamo parkirani, ne mogu izaći sa svog parkinga. Kod zadnjeg sajma desila se 
nezgoda da je jedan šleper okrznuo auto. Ne zna u čijoj je ingerenciji navedeni 
poligon, ali bili bi dobro da je na dan sajmova isti otvoren, moli nekakav odgovor. 

Dubravka Črnac Dujanić s obzirom da Gradonačelnika nema a sva tri pitanja 
su za njega, traži pisani odgovor. Prvo pitanje koje postavlja je što je učinjeno od 
zadnjeg Gradskog vijeća, drugo pitanje je mišljenje Grada o presudi Vrhovnog suda 
o komunalnoj naknadi od 1997. do 2012. godine, što je s tim. Treće pitanje je što se 
događa sa poljskim putevima. 

Nenad Šćulac navodi da više ima prijedloge i komentare nego pitanja. Daje 
jedan prijedlog za razmišljanje, vezano za cestu od Mažinjice prema Bračani. 
Govorilo se često o problemima koji imaju tamo stanari, pogotovo ljeti kad prolazi 
veliki broj auti, pa se govorilo o proširenju ceste za kilometar, pa sad ne zna do kud 
je to točno došlo, istovremeno znamo da ŽUC može koliko može. S druge strane 
imamo našu obilaznicu koja kasni već sad skoro 7-8 mjeseci, bit će i godina dana ali 
prije ili kasnije će se ona završiti, pa kad se završi bio bi red da se ona i koristi. To 
onda na neki način nameće i pitanje hoće li se konačno zatvoriti promet za sve osim 
stanara, kako bi se sav promet usmjerio na obilaznicu kad se već gradi. S obzirom na 
sve navedeno ima prijedlog s obzirom da je teško očekivati da ŽUC nešto mijenja, 
jedini način da se to riješi je da se ta cesta spusti na nerazvrstanu cestu i da Grad 
Buzet preuzme brigu o toj cesti. Njegov prijedlog je da kad se završi obilaznica da se 
uputi zahtjev da ta cesta postane nerazvrstana cesta da istu Grad preuzme, na nju 
stavi tabelu dozvoljeno samo za lokalni promet. Drugo pitanje vezano je za cestu od 
Livada do Porta Portona, cesta je zatvorena, stvaramo jako veliki medijski pritisak, 
jako se bunimo, tražimo svašta. U međuvremenu su se načelnici, gradonačelnici tog 
područja skupili, sjeli su zajedno i pokušavaju naći problem, radi se o županijskoj 
cesti ali ŽUC kaže ne može snositi trošak uređenja asfaltiranja i izračunali su da je taj 
trošak negdje oko 600.000,00 eura i sad su se počeli udruživati kako bi zajedničkim 
snagama skupio novac za asfaltiranje da se ta cesta do kraja i uredi. U tim 
razgovorima se naravno postavilo pitanje zašto se to ranije nije napravilo. U 
međuvremenu je sastavljan prijedlog tog sporazuma kojim su se Gradovi i Općine 
odlučili osigurati novac koliko mogu. Prema tom važećem prijedlogu Oprtalj 
namjerava odvojiti 30.000,00 eura, Brtonigla 25.000,00 eura, Grožnjan 25.000,00 
eura, Motovun 15.000,00 eura, Buje 50.000,00 eura, Buzet 10.000,00 eura, Novigrad 
50.000,00 eura i Umag 50.000,00 eura. Radi se o inicijativi koja je zajednička i 
dogovor je bio da nitko ne preuzima zasluge na sebe i da nitko ne trči u medijima. 
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Kao što smo svjedoci, naš je gradonačelnik, koji kad se govori o novcu je poput 
nekog najvještijeg gerilca, se počeo tada skrivati, onda neovisno o svemu 
neovlašteno medijima govori o toj inicijativi i ono što je posebno nekorektno je da se 
izdvaja neke iako je tu sudjelovalo 7 ljudi, ako se ne vare, u svemu tome i nitko od 
njih na sebe nije želio preuzimati odgovornosti. Smatra da to treba na neki način 
javno reći. Osim toga, ono što ga posebno smeta zbog tih nekih situacija, malo se 
osjećao podsmjeh prema Gradu Buzetu iz razloga što se dizala ona inicijativa 
(održan je sastanak) a kad se počelo govoriti o nekim konkretnim stvarima onda smo 
se počeli skrivati. Kao vijećnik je osjećao potrebu to reći. Na kaju dodaje da će svima 
ta inicijativa koristiti. 

 Kristijan Jermaniš navodi da ima 4 pitanja sva za Gradonačelnika. Zanima ga 
što je bilo na sastanku oko graničnog prijelaza Sočerga koji je održan 15.11. u 
Zagrebu, zanima ga koji dogovor je postignut. Na tom sastanku je trebao biti prisutan 
slovenski ministar gospodarstva, ministar Butković i bivša premijerka. Drugo pitanje 
vezno za nadzorni odbor u Parku, s obzirom da je jedan od članova nadzora park, 
park odvodnja dao ostavku, kada gradonačelnik misli zamijenit tog člana sa novim 
članom. Treće pitanje koje postavlja je u kojoj je fazi rješavanje odrona odnosno 
asfaltiranje cesta koje su se odronile prije 14 mjeseci. Te dali se poslalo ŽUC-u 
potpisane suglasnosti vlasnika. Četvrto pitanje vezano za stanje teta u Dječjem 
vrtiću. Bilo je govora od ranije da imaju rješenje do nove godine za jednu jasličku 
skupinu, što se riješilo za dalje nakon nove godine. Na kraju dodaje, da ima zamjerku 
vezano za odgovor koji nije dobio od prošle sjednice, a tražio je pisani odgovor. 
Pitanje je bilo vezano uz troškove nasipavanja u Maloj Hubi. 

Nenad Šćulac dodaje da ima još jedno pitanje koje je želio postaviti vezno za 
Geoprojekt. Radi se o priči koja traje godinama i koju Grad uporno ne želi riješiti. Ovo 
je sad ne zna koji već gradonačelnik koji ne želi s tim ljudima sjesti i zatvorit sve te 
priče. Tvrtka Geoprojekt koja je tužila Grad očekuje da će dobiti taj spor po čemu oni 
procjenjuju da će Grad biti dužan platiti nekih 900.000,00 eura. Radi o nečemu što 
naši gradonačelnici uporno izbjegavaju riješiti, a prije ili kasnije će s tim ljudima 
trebati sjesti. Vrijeme teče, s vremenom rastu kamate, te kamate će biti sve veće i 
veće. Mislim da nam nije u cilju da nam vrijeme prolazi i dalje. Zanima ga što se 
učinilo do sada po tom pitanju i dali se namjerava sjesti s tim Geoprojekt-om i riješiti 
navedeno, prije nego to eskalira jer će to stvoriti jako veliki udar na proračun, a 
pogotovo zato jer naš gradonačelnik kad god ga netko pita za novac, on jako voli 
govori da ga čeka jedan užasan, ogroman spor, da ne može odvojiti novac jer se 
pribojava tog spora. To znači da je opasnost realna i da to stvarno osjećamo tako da 
moli ako može netko danas odgovoriti ili će ponovo ponoviti za tri tjedna na sjednici 
to isto pitanje. Misli da se radi o nečemu što može postati prevelik teret da ga 
možemo zanemarivati kao do sada i praviti se da ne postoji. 

Davor Prodan zahvaljuje. Navodi da s obzirom na to da smatra kako je 
mandat ovog vijeća pri kraju, jer nakon što, nada se, usvojimo na sljedećoj sjednici 
proračun za 2024. godinu, a naredna sjednica nakon toga je planirana u 
veljači/ožujku, sve što se dogovori i usuglasi u ovoj godini ima šanse da se realizira 
do kraja mandata ili u prvoj godini budućeg 9. saziva.  

Slijedom te tvrdnje koalicija NL/SDP od gradonačelnika i pročelnica gradske 
uprave traži pismenim putem očitovanje/odgovore do sljedeće sjednice, na 
mnogobrojne neriješene stare i nove inicijative koje su isključivo u realizaciji i 
nadležnosti gradske uprave. 

Podrška proračunu ovisit će o procjeni sposobnosti gradske uprave da se 
kompetentno, efikasno i pravedno riješe svi nagomilani komunalni problemi te 
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stručno prati nove projekte, prihvaćanju svih razumnih zahtjeva iz široke javne 
rasprave te one na ovom vijeću, ne samo koalicije, nego i onih drugih oporbenih 
političkih opcija, udruga i građana, kao i o rezultatima dogovora o korekciji proračuna 
do kojeg će sigurno doći. 

Nadalje navodi da nedvosmisleno i konkretno zahtijeva imenovanje 
nositelja/osoba iz gradske uprave zaduženih za rješavanje svih na ovom vijeću 
iznesenih nerealiziranih komunalnih, pravnih, ekoloških, urbanističkih, projektnih i 
drugih aktivnosti, uključenje u proces priprema za kandidiranje na odgovarajuće EU i 
nacionalne natječaje, tražimo precizne rokove i dinamiku izvršenja svake pojedine 
inicijative, razvoj grada ne želimo prepustiti stihiji i improvizaciji, želimo točno znati 
tko je za što odgovoran u gradu, te osiguranje financijske potpore u proračunu, 
slijedom navedenog koalicija NL/SDP inzistira na sljedećem: 

Uspostavljanje stalnog ekološkog monitoringa za područje cijelog grada 
Buzeta, s provjerom je su li 3. izmjenama i dopunama prostornog plana koje je 
zahtijevala tvrtka P.P.C. Buzet (CIMOS) osigurani najviši ekološki standardi u cilju 
zaštite zdravlja zaposlenika, građana i prirode, s obzirom na to da je izmjenama i 
dopunama dopušteno skladištenja otpada - suha aluminijska strugotina radi oporabe 
ili recikliranja i vraćanja u proizvodni proces taljenja, te je su li u međuvremenu 
instalirani novi proizvodni kapaciteti sa svim dozvolama i unutarnjom eko kontrolom. 

1) Ispitivanje kvalitete zraka na području Grada Buzeta, prema potrebi i buke, 
neposredno u blizini industrijskih pogona Cimos Most; Cimos Roč i Drvoplast, Trga 
Fontana, i kamenolomu Sv. Ivan; 

2) Uzorkovanje tla i ispitivanje mogućnosti fosilnog onečišćenja tla uslijed rada 
predmetnih proizvodnih industrijskih pogona neposredno uz Cimos Most; Cimos Roč 
i Drvoplast. 

3)  Nadalje potrebno je izvršiti uzorkovanje i ispitivanje kvalitete vode u rijeci 
Mirni uzvodno od Mosta; nakon ispusta voda u rijeku Mirnu iz Cimosa, isti postupak 
provesti u povremenom toku potoka slivnog područja Roč (Cimos Roč) koji je pritok 
rijeke Mirne; 

 4)  Potrebno je izvršiti mjerenje intenziteta neionizirajućeg zračenja baznih 
stanica mobilne mreže na teritoriju Grada Buzeta, te utvrditi da li isti posjeduju 
Uporabne dozvole za rad. 

 5)  Potrebno je izvršiti mjerenje koncentracije prirodnog plina 
radona (radioaktivni plin bez mirisa koji je zdravstveno opasan), osobito u javnim 
objektima osnovnim i srednjim školama, te sa znanstvenicima odrediti mjesta 
uzorkovanja u objektima, i prema potrebi u okolišu. 

Snažno podržavamo sve gospodarske inicijative na Buzeštini, uz stalno 
praćenje poštivanja propisanih ekoloških normi, zdravlje građana, čistoća vode i 
zraka nema cijenu, to nam je prioritet nad prioritetima i na prvom mjestu.  

Preporučujemo i potičemo tvrtku P.P.C. Buzet (Cimos) na energetsku obnovu 
poslovnih zgrada koje su ostale na početnoj izgrađenoj razini kakva je bila u trenutku  
procesa proizvodnje prije pola stoljeća, te instalaciju solarnih panela na krovišta 
tvornica radi proizvodnje električne energije, potičemo samoodrživost svih 
proizvodnih tvrtki u Buzetu s ciljem što manjeg utjecaja ili stupnja karbonskog ili 
ugljičnog otiska, svi rezultati ekoloških mjerenja trebaju biti unutar dozvoljenih normi 
prilikom ispuštanja plinova odnosno ugljičnog dioksida u atmosferu.  

Dinamika projektiranja nove sportske dvorane i obnove učeničkog doma u 
Vrsaru ide odlično, s kolegama iz koalicije zauzeo sam se da tako i bude u jednoj 
volonterskoj i angažiranoj formi, sve u dogovoru s gradonačelnikom, zahtijevamo da 
se gradska uprava pripremi za predmetne javne rasprave, kontaktira sve zahvaćene 
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dionike u tom procesu, od sportske zajednice, Osnovne škole pa nadalje, uspostavi 
stalni službeni komunikacijski kanal s projektantom i konzultantom g. Berislavom 
Iskrom, prouči iskustva drugih gradova i općina sa sličnim kandidaturama, dodatno 
se educiraju o mogućnostima koje nudi EU fondovi te u tom kontekstu istraže sve 
dostupne EU i nacionalne natječaje za sufinanciranje izgradnje nove sportske 
dvorane i učeničkog doma u Vrsaru, kao i svih drugih dogovorenih projekata. 

Izrada strategije zelene urbane obnove s idejnim projektom uređenja 
središnjeg gradskog Trga Fontana. Konkretni dogovori su postignuti s potencijalnim 
projektantom i tvrtkom, nagrađivani pulski arhitekt g. Bruno Jurčić spreman je suočiti 
se sa tim izazovom, bojim se da ne odustane zbog reducirane komunikacije, 
kompletna ideja projekta stoji na početnoj točci, ne znamo status realizacije. 

Projekt rekonstrukcije (atletska staza, rasvjeta, travnjak, nadogradnja klupske 
zgrade) gradskog nogometnog stadiona nije na vidiku, dogovorena je izrada, nema 
nikakvih vidljivih rezultata, nogometnom pogonu Buzeta treba omogućiti i pomoćni 
teren za treniranje. Zanima nas status kandidature sportskog resorta na Mostu gdje 
je predviđen teren s umjetnom travom, ukoliko su točne informacije da nije usvojena 
žalba kojom bi se omogućila ta investicija, tražimo žurnu obnovu pomoćnog igrališta 
na Mostu. Ne možemo očekivati zadovoljavajuće rezultate, ukoliko na stvorimo 
standardne uvjete rada, postojeći to nisu, izuzetno su loši. Tražimo stalan kontakt 
gradske uprave s vodstvom nogometnog kluba i rješavanje nezavidnog stanja u 
klubu, obnova nogometne infrastrukture je preduvjet izlaska iz često kriznih situacija 
u kojoj se nalaze, ni jedan sportski klub ne može biti prepušten samom sebi, stalna 
aktivna suradnja i potpora je nužnost. Također, traže detaljnu obavijest kada bi 
mogla započeti energetska obnova sportske dvorane. Napominje, da po izjavi 
predsjednika "Uefe" A. Čeferina, postoje posebni fondovi, ne sam HNS-a, za 
izgradnju hibridnih i umjetnih travnjaka. 

Traži informaciju o završetku rada na sljedećim prostorno planskim 
dokumentima: 4. izmjene i dopune prostornog plana s oko 700 zahtjeva naših 
građana za urbanizacijom zemljišta, kao i 5. koje se normativne i tekstualne kako bi 
njima potpuno pravno čisto otvorili novi investicijski ciklus u stanogradnji. Na početku 
ovog mandata otvorili smo izmjene i dopune urbanističkog plana gospodarske zone 
Mažinjica, nemam nikakve informacije o finalizaciji plana, izmjenom bi se omogućila 
daljnja gospodarska aktivnost u toj zoni, također smo otvorili izradu Urbanističkog 
plana uređenja turističkog naselja Rujevac na Humštni, građani i investitori su 
zainteresirani za kvalitetu njegove izrade te sudbinu prostora, također nemam 
informaciju kada se može očekivati donošenje i ovog, kao i svih drugih prostorno 
planskih izmjena. Tražimo da se svi vlasnici građevinskog zemljišta obavijeste o 
pravnim mogućnosti odustajanja od statusa građevinskog zemljišta za kojeg plaćaju 
porez na neizgrađenost te zahtijevamo točno definirane rokove usvajanje svih 
nabrojanih planova. 

Mještani Mlini traže sastanak (Ugrin, Podreka) u vezi konačnog rješavanja 
imovinsko pravnih odnosa Doma u Mlinima, i protupožarnog graničnog puta sa 
susjednom općinom Koper. Traže izradu pristupnog puta do zgrade, priključak za 
vodu te sanitarni prostor u zgradi s odvodnjom, sugerirali smo u niz navrata da se taj 
problem riješi, bezuspješno, na potezu je gradska uprava. Također, želi odgovor 
proaktivne prirode, ne prihvaćamo informaciju da se ne može ništa napraviti i da 
višegodišnji komunalni problem u Abramima nema pravnih i projektnih rješenja u vezi 
sanacije prometnice, izgradnje nove, odvodnje, vlasništava, novog zakupa u blizini 
spornih katastarskih čestica, grad Buzet se u predmetnom sporu treba ponašati kao 
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subjekt koji nudi rješenje, želimo da nam se predstavi konačan prijedlog za 
okončanje ovog spora. 

U Prodanima se ništa ne događa u vezi čišćenja parcele na kojoj je otpad, 
ugovor o najmu je istekao, parcelu treba dovesti u prvobitno stanje, mještani sela 
traže rješenje i prijedlog nove namjene tog atraktivnog zemljišta uz samu cestu. 

Senjski otpad okružen automobilima se širi, ništa se ne čini i poduzima, kao da 
se nalazi na području koje nije na Buzeštini, otpad sam na svijetu, tražimo akcijski 
plan, ukoliko treba uz pomoć ministarstva zaštite okoliša i odgovarajućih inspekcija, 
tražimo razgovor s vlasnikom tvrtke u čijem je vlasništvu zemljište na kojem je 
automobilski otpad, i model koji će omogućiti nastavak rada poduzetnika, ali i brigu 
za estetikom prostora koja se ubrzano turistički razvija te je u blizini akumulacije vode 
Butoniga.  

Neophodna izgradnja parkinga u starom gradu povezana s aglomeracijom i 
izgradnjom nove vodospreme, te naknadno drugo svježe rješenje predloženo od 
tvrtke Park - ne znam jesu li usuglašena, i u kojoj su fazi projektne realizacije. Postoji 
li odluka gradske uprave da se ide u realizaciju ili planiranje jednog ili dva parkinga, 
nije nam poznata, bez takvog, neovisno o svemu, jednog ili dva parkinga nemoguće 
je kvalitetno riješiti parkiranje u starogradskoj jezgri. Traže odgovor na pitanje je li se 
definitivno odustalo od prvobitno predviđene aglomeracije, te postoji li na sustavan 
način napisan i odobren plan kompenzacije, građane i nas vijećnike treba informirati 
točnim informacijama, rekla-kazala politika i inicijative ne vodi sistemskim i stručnim 
rješenjima. 

Obnovljeno igralište kod Srednje škole nije zgotovljeno ili nisu otklonjene 
evidentne greške u svim dijelovima izvedbe te je instalirana potpuno neodgovarajuća 
rasvjeta dobivena iz donacije, bez izračuna potrebnih elemenata koja garantira dobru 
vidljivost na terenu, ono je u polumraku. Zahtijevamo promjenu rasvjete, montažu 
odgovarajuće i nakon svih tih obavljenih naknadnih radova od tvrtke izvođača, 
izvješće nadzornog inženjera o kojem možemo raspravljati, te konstatirati da su sve 
projektom predviđene radnje kvalitetno izvršene, a rasvjeta koja nije u projektnom 
zadatku, promijenjena.  

 Kada će se pristupiti obnovi najkritičnijih dijelova nerazvrstanih gradskih cesta 
te onih u vlasništvu županije na području Vrhuštine i drugih na području grada 
Buzeta (Hum, Sovinjak, Salež, Perci...), a uništene su  u prošlogodišnjem 
nevremenu, ili se radi o dotrajalosti cesta kojima je nužna sanacija. Upoznati smo 
odlukom da je gradonačelnik poništio natječaj zbog skupoće i po njegovim riječima 
precijenjene vrijednosti izvođenja radova, međutim treba donijeti brzu odluku kako bi 
se bar u prvoj fazi sanirali najopasniji dijelovi ceste koji su važni sigurnost ljudi i 
imovine. 

Klimatizacija i obnova kino dvorane i vijećnice je još jedna od nužnih 
investicija. Je li donesena odluka o formiranju projektnog zadatka djelomične ili 
potpune obnove kino dvorane i vijećnice s modernim elektronskim dodacima? 

Obnova spomen Fontane Istarskog vodovoda konačno je započela s grubim 
građevinskim radovima, kako smo informirani njena realizacija predviđena je u dva 
dijela, s obzirom na to da je obnova kasnila iz opravdanih razloga, potenciramo da se 
ona rekonstruira u jednom sada započetom dijelu, tražimo stav gradske uprave o 
tome. 

Je li se potpuno odustalo od komercijalizacije "Staze 7 slapova", predloži smo 
izradu idejne studije za naplatu staze uz pomoć istarske i hrvatske turističke 
zajednice odnosno njihovih konzultanata ili samostalnu izradu idejnih mogućnosti, 
tražimo očitovanje jer između 35 i 40 tisuća posjetitelja stvara otpad, a proračunskim 
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dotacijama stalno obnavljamo stazu, slične staze u Istri se naplaćuju, gubimo 
ogroman novac, tražimo stav gradske uprave. 

Izrada projektnog zadatka šetališta koje povezuje park u centru grada, crkvu 
Sv. Ane, stijena Goričice sa smještajem nebeske šetnice buzetskog "Skywalka", 
vidikovca sa staklenim podom poput onog u parku prirode Biokovo koji je u 
potpunosti financiran iz europskih sredstva preuzetih iz programa "Konkurentnost i 
kohezija", tražimo očitovanje. 

Zanima nas stav gradske uprave u nastavku investicije dogradnje gradske 
knjižnice za koji postoji projekt na prostoru nekadašnje terase koja tako neuređena 
devastira prostor, predviđena je staklena forma građevine nazvana zimski vrt, 
zahtijevamo od gradske uprave reviziju, nadopunu ili prihvaćenje prvobitnog rješenja 
kako bi se i taj prostor uredio uz pomoć ministarstva kulture i drugih dostupnih 
fondova te u sklopu same knjižnice u potkrovlju napravio višenamjenski prostor za 
različite udruge mladih te za druge potrebe u kulturi.  

Tražimo detaljan pravni status (vlasništvo, tereti, postojeći projektni zadatak i 
slično) palače Moretti i susjedne zgrade koja se urušava u njenom susjedstvu te 
Karolinine kuće u starom gradu, kao i ruševine koja se nalazi u ulici Pina Budičina 
koja se upravo popločava. Revitalizacija, ulaganje ogromnih financijskih sredstva u 
infrastrukturu bez obnove tih 4 najzapuštenijih kuća u starom gradu, ima ih još, je 
ograničena i nedovoljna, tražimo razgovor predstavnika grada s vlasnicima privatnih 
urušenih zgrada u kontekstu obnove ili prodaje, te prijedlog odluke o rješavanju 
namjene Palače Moretti i Karolinine kuće, dugogodišnji status quo ne vodi nikamo, 
osim u dalje urušavanje. 

Društvene mreže i objave gradskih aktivnosti i zanimljivosti su na ekstremno 
niskoj razini, kao da ne postoji Twitter, Instagram, TikTok, Facebook i druge moderne 
aplikacije za plasiranje informacija, zadovoljni smo s objavama gradske komunalne 
tvrtke Park, turističke zajednice, PUO A, Vivode, ali nikako s komunikacijom gradske 
uprave preko društvenih mreža, zahtijevamo žurnu edukaciju za rad na društvenim 
mrežama i imenovanje osobe kao voditelja odnosa s javnošću gradske uprave koja bi 
povezivala sve segmenta aktivnosti gradske uprave, ustanova i tvrtki u njegovom 
vlasništvu ili suvlasništvu te na suvremen komunikacijski način predstavila javnosti 
sve ono što je važno ili zanimljivo za razvoj grada, tražimo očitovanje gradske 
uprave.  

Zanima ga status svih sudskih sporova koje grad vodi s tvrtkama i građanima, 
želimo znati u kojoj su fazi rješavanja, sadržaj istih, zašto su nastali, i procjenu 
proračunskih sredstava koje bi trebalo izdvojiti ili su izdvojeni, ako se sporovi izgube 
u pravnom procesu koje se vode ili su završeni od početka mandata do danas.     

Davor Prodan završno naglašava da želi odgovore dobiti u pismenom obliku 
ali dodaje da na spomenuta pitanje ne treba večeras odgovoriti jer je situacija 
kompleksna. 

 
Nenad Šćulac navodi da je čekao predsjednika Vijeća da postavi sva svoja 

pitanja kako bi se nadovezao na njega. Vezano za ispitivanje kvalitete zraka, s 
obzirom da se spletom okolnosti upravo ovih dana bavi i nabavkom automatske 
meteorološke postaje koja ima na sebi i niz dodatnih mjernih modula za određene 
plinove (8 plinova + lebdeće čestice). Želi samo naglasiti nekoliko stvari, prvo i 
osnovno nema kontinuiranog mjerenja zraka, kao što su u Višnjanu, Puli i Rijeci 
mjerne postaje za ovo cijelo područje, što znači da ti podaci za naše područje ne 
vrijede ništa. Kad se izdaju okolišne dozvole svim tim tvornicama, onda se tri puta 
dođe izmjeriti kad najmanje rade i onda oni dobe dozvolu. To je javna tajna. Nakon 
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toga ti podaci izgledaju krasno. Nastavlja dalje, da na temelju iskustva koje ima treba 
pratiti natječaje fondova za zaštite okoliša, s obzirom da Europa daje novac na 
zelene i održive projekte, pa ne bi onda bilo loše iskoristiti jednu takvu priliku, za 
sufinanciranje ovako jedne mjerene postaje. Njena cijena će ovisiti o modulima. 
Njihova cijena otprilike se kreće od 12-15.000,00 eura na dalje, ovisno o tim mjernim 
česticama koje bi trebalo zapravo mjeriti. Smatra da bi to bilo vrijedno razmisliti da se 
nabavi jedna takva postaja, vidjeti što nam konkretno treba, koji su naši problemi, i 
kad budemo imali kontinuirano mjerenje onda će se moći govoriti i o situaciji koju 
realno tu imamo. Sve te silne maglice izazivaju strah ljudi koji to vide, a podatke 
nemamo, možda leti oko nas možda ne. Ne vidi problem, da se tako nešto nabavi 
možda slijedeće godine, neka mjerna postaja a da je kvalitetna, imaju je već mnogi, 
nije to sad niti nešto neuobičajeno. Smatra da je to vrijedno pažnje da treba pristupiti 
tome, razmotriti i pripremiti što nam treba da znamo otprilike koliko nas sve to može 
koštati da se može u proračun osigurati novac.  

Elena Grah Ciliga odgovara na pitanja vijećnika Majcana vezano za advent i 
događanja oko adventa. Ono što je u planu je 5.12. doček Sv. Nikole kao što je bilo i 
tradicionalno, biti će na Fontani u organizaciji Pučkog otvorenog učilišta zajedno sa 
Parkom, Vrtićem, Osnovnom školom i Društvom naša djeca. Program će početi u 
17:00 sati do 20:00 sati. Advent u Starom gradu u organizaciji Turističke zajednice 
Grada Buzeta biti će 16.12. U Roču u organizaciju Područne škole Roč i mještana 
Roča planiraju advent 19. i 20.12. Zadnji tjedan nastave trebala bi biti i podjela 
paketića od strane Društva naša djeca. To je sve što se tiče adventa i programa u 
okviru prosinca. Nadalje odgovara na pitanje od Kristijana Jermaniša vezano uz 
stanje teta u Dječjem vrtiću, zadnju informaciju koju ima od strane ravnateljice je 
slijedeća da ono što je sigurno da jedna teta koja se trebala vratiti slijedeću godinu, 
neće se vratiti iz dužeg neplaćenog dopusta već je dala otkaz. I još jedna teta planira 
otići. To znači da ostaju bez dvije teta. Raspisati će se ponovo natječaj na 
neodređeno. Ima naznaka da bi jedna teta mogla doći živjeti i preseliti se u Buzet, 
međutim nikako ne može naći smještaj u Buzetu. Što se tiče kadra u Vrtiću nije samo 
to problem već u slijedećoj godini odlazi u mirovinu zdravstvena voditeljica. Natječaj 
je objavljen i na taj natječaj se nitko nije javio, dok su asistenta uspjeli naći tek nakon 
trećeg puta objavljenog natječaja. Nije dobra situacija. Završno dodaje da od ovih 
niza pitanja koje je predsjednik Vijeća postavio vezano za dvoranu Narodnog doma, 
odgovara da su u proračunu planirana sredstva za slijedeću godinu za dizalicu 
topline. Što se tiče prostora uz gradsku knjižnicu, s obzirom da smo pri kraju projekta 
Art4rights a s tim projektom jedna od akcija koju bi trebalo napraviti na području 
Grada, ideja je da se na tom prostorom nešto privremeno uredi, da se taj prostor 
privremeno sanira.  

Anica Milković Grbac navodi da će odgovarati na ona pitanja na koja može 
dati odgovore ovako na sjednici. Vezano uz projekt POS-a izrađen je glavni projekt 
odnosno u završnoj fazi čeka se još ispitivanje hidrantske mreže i mjerenja protoka 
odnosno maksimalnog tlaka koji se može postići, a taj podatak je bitan zbog 
tehničkog rješenja protupožarne vode i to je još jedna aktivnost koja slijedi a imamo 
još i donošenje 5. izmjena prostornog plana kojima će se utvrditi visine više 
stambenih zgrada kako bi se unutar zakonskih okvira, moglo podnijeti zahtjev za 
građevinsku i dobiti građevinsku dozvolu. Za 5. izmjene je sutra javno izlaganje, a 
javna rasprava traje od 22.11. do 29.11., traje 8 dana. Ne mijenjaju se građevinska 
područja već samo se mijenja tekstualne odredbe za građevine javne namjene, 
građevine sportske i višestambene namjene. Vezano za 4. izmjene prostornog plana 
odgovara da ima jako puno zahtjeva ali da za iste si nije uzela vremena da ih izbroji, 
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javiti će broj pristiglih zahtjeva na slijedećoj sjednici. Koristi priliku i dodaje da se svi ti 
zahtjevi obrađuju i dostavljeni su izrađivačici. Treba imati jedan sastanak sa 
izrađivačima da joj prezentiraju što su iscrtali, pa će napokon moći, nakon mnogih 
aktivnosti oko Doma i proračuna, usredotočiti se na te 4. izmjene Prostornog plana. 
Ponavlja da će 5. izmjene Prostornog plana ići na iduću sjednicu Gradskog vijeća i 
objašnjava da zakon omogućava da se mogu donijeti 5. izmjene prije 4-tih. Dok za 4. 
izmjene javna rasprava za građanstvo bi mogla ići nakon 15.1. odnosno te sustavne 
izmjene Prostornog plana kojima bi se korigirala građevinska područja. Odgovara, 
nadalje vezano za sajmene dane i korištenje poligona u Mašimovoj škuji. Odgovara 
da Grad i Srednja škola temeljem sporazuma, izvršile su zamjenu korištenja svojih 
površina odnosno mi smo Školi odnosno autoškoli ustupili korištenje poligona u 
Mašimovoj škuji dok su oni nama ustupili svoj poligon u Franečićima koji koristimo za 
javno društvene sadržaje (na 30 godina). Na poligonu u Mašimovoj škuji su namjerno 
stavljene rampe kako bi se onemogućilo da ljudi neovlašteno ulaze na njega. Trebalo 
bi vidjeti s njima možda bi se dalo dogovoriti međutim treba razgovarati s onim koji 
ima pravo korištenja te površine. S njima usuglasit taj režim i način korištenja. Dalje 
odgovara vezano za spor oko komunalne naknade, ono što može reći je da se radi o 
potraživanju više naplaćene komunalne naknade u razdoblju od 1997. godine do 
2008. godine temeljem rješenja koja su izdana 2001. godine i u razdoblju prije toga. 
To je bilo prije nego što je ona postala pročelnica, radi se o jako starim izdanim 
rješenjima. Sam postupak je pokrenut 2008. godine i nijedna ga sad vlast uključujući 
i ovu nije riješila, ali ova je bar odradila par sastanaka i pokušava naći neko 
kompromisno rješenje. U konačnici bilo kakva odluka bude, dali to bude sudska 
nagodba ili presuda povoljna ili nepovoljna za Grad, nitko neće sam o tome odlučiti. 
Nadalje vezano uz promet Mažinjice i Bračane, uvijek možemo uzeti u obzir i 
predloženi prijedlog ali moramo biti svjesni da će nas to nešto i koštati, ovisno o tome 
će opet ovo gradsko vijeće odlučiti o tome. Odgovara dalje vezano za cestu Livade – 
Porte Porton da je u rebalans stavljeno 10.000,00 eura i nije stvar u tome da Grad ne 
želi biti darežljiv ili da ta cesta odnosno problem nije Gradu važan već smo smatrali 
da imamo jako puno svojih problema za koje nemamo dovoljno novaca riješiti a 
nemamo ni za one najnužnije. Vezano za odrone za sanaciju nerazvrstanih cesta, 
sredstva u proračunu ima osigurana i navodi da je krenula na raspisivanje javne 
nabave i da se u prvom postupku javne nabave koji je objavljen pred svim 
gospodarskim subjektima u RH, nije se javio nijedan ponuditelj. To je pokazatelj 
kakvo je stanje na građevinskom tržištu. Posao nije primamljiv lokalnoj operativi, jer 
zahtjeva puno premještanje, svih silnih strojeva a za relativno mali financijski učinak 
koji se ne može dobro naplatiti. Nakon toga smo ublažili kriterije, smanjili smo 
bankovne garancije, smanjili jamstva itd. I nakon toga dobili smo dvije ponude koje 
su bile 4 puta veće od procijenjene vrijednosti. S obzirom da su nam te ponude bile 
prevelike odlučili smo ići na poništenje. Sad ćemo raspisati ponovno novi postupak u 
kojem ćemo ipak neke stvari modificirati, staviti ćemo zidine u Starom gradu kao 
posebnu grupu, kao i izdvojiti par većih sanacija. S nadom da će nam se javiti veći 
broj gospodarskih subjekata. Ukoliko se ni tada ne javit nitko, znamo što možemo a 
to je da sa 500.000,00 kuna rješavati jednu po jednu sanaciju. Odgovara dalje 
vezano za nasipavanje u Maloj Hubi, da se ispričava što nije odgovorila na pitanje u 
pismenom obliku jednostavno zbog aktivnosti oko Doma za starije, nije imala vrijeme 
sjesti i skupiti sve te podatke. Dodaje da će do 1.12. svim vijećnicima dostaviti 
odgovor. Nastavlja dalje, vezano za ovaj niz pitanja i primjedbi koje je postavio 
predsjednik Vijeća, navodi da neće sada improvizirati odgovore, jer kako je on imao 
vremena za složiti sva ta pitanja, tako će i njoj trebati vremena. Isto tako, voljela bi da 
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kako su sva ta pitanja javno pročitana da se isto tako javno pročita i naš odgovor. 
Zaista inzistira na tome, jer se smatra ona direktno prozvana u cijeloj toj situaciji. 
Prihvaća kritiku, ali funkcionira u okolnostima u kojima funkcionira. Imali smo natječaj 
za inženjera građevine, na taj se natječaj nitko nije javio.  

Davor Prodan se ubacuje i postavlja pitanje dali smatra da su sva ta pitanja 
nepristojna, nekorektna, dali je nekog vrijeđao. Želi samo ispraviti npr. Igralište kod 
Srednje škole jer smatra da je loše odrađen posao, odnosno konkretno rasvjeta jer je 
igralište u polumraku.  

Anica Milković Grbac odgovara da ne ali da isto tako ponavlja da želi da se 
odgovor javno pročita, da građani znaju odgovor.  

Denis Jerman samo kratko će se osvrnuti na par pitanja na koja može dati 
odgovor. Vezano za pitanje vijećnika Jermaniša, za cestu Marčenegla i za potpisane 
izjave. Navodi da ne može nikog natjerati da potpiše izjave za ulazak u posjed jer 
neki su otvoreno rekli da neće potpisati. Većina ih je vratila međutim 9 ili 10 ljudi nije 
potpisalo predmetnu izjavu. Vrlo je izvjesno da ih neće ni dobiti. Potpisane izjave su 
proslijeđene ŽUC-u. Do sada nisu bile proslijeđene jer su željeli imati od svih vlasnika 
potpisane izjave. 

Anica Milković Grbac iz klupe dodaje da je ŽUC u početku tražio da imamo 
sve potpisane izjave. 

Denis Jerman nastavlja dalje što se tiče sporova, pročelnica je odgovorila.  
Gradonačelnik Damir Kajin se pridružio sjednici. 
Denis Jerman navodi dalje što se tiče niz pitanja predsjednika Vijeća, vezano 

za Mline. Ističe da se nakon zadnje sjednice nitko njemu nije javio da dođu na 
sastanak. 

Davor Prodan dodaje da je bio dogovor da Grad organizira i pozove ljude na 
sastanak. 

Denis Jerman navodi da je to uzajamno, da je očekivao da se oni njemu jave. 
Što se tiče Abrama, pokušalo se sve, međutim međuljudski odnosi koji su tamo 
narušeni ne idu nam u prilog. Što se tiče Prodana, poslalo se obavijest bivšem 
zakupniku, on je imao rok da to očisti, sad možemo jedino poslati komunalnog redara 
da napiše kaznu, da mu naredi i da o njegovom trošku to uklonimo.  

Davor Prodan zahvaljuje i dodaje da je pred nekoliko minuta stigao 
Gradonačelnik, još jednom izražava sućut gradonačelniku te mu daje riječ. 

Damir Kajin ispričava se što nije bio ovdje, navodi da je jutros bio cijeli dan sa 
kineskim ambasadorima te da u petak ima sahranu. Dodaje da je koda je bio na 
sjednici jer su mu ljudi javljali što se zbiva. Prvo čita mail u vezi ove ceste prema 
Marčenegli: ''naime sukladno prethodnim razgovorima između Grada Buzeta i ŽUC-a 
a vezano za odrone za lokalnu cestu LC50066 uslijed vremenskih nezgoda iz 
mjeseca listopada 2022. godine, dogovoreno je da će službe Grada Buzeta 
kontaktirati vlasnike susjednih čestica, što je Denis ali i on u više navrata učinio, uz 
zemljišni pojas lokalne ceste te prikupiti suglasnosti vlasnika kako bi se moglo 
mjestimično izmaknuti kolnik te omogućiti dvosmjeran promet. Uz prometnicu su 
nastala tri odrona za čiju sanaciju je potrebno osigurati procijenjeno minimalno 
250.000,00 eura po odronu a to je sve skupa 750.000,00 eura. Kad se govori o ovim 
drugim odronima sredstva rebalansom proračuna bila su osigurana u 7 mjesecu. 
Sada u četvrtak ide natječaj i nada se da ćemo prikupiti nove ponude i na taj način 
uštedjeti od 150.000,00 do 200.000,00 eura, što je ekvivalent recimo ove kapelice u 
Roču. Kad se govori o ovoj cesti od Abrami prema dole, asfaltirano je do sada preko 
kilometra za drugo godinu biti će i više ako se usvoji proračun u predloženom obliku. 
Možda će se doći do Škuljari ali dalje od toga zasigurno ne. Situacija sa Riječkom 
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ulicom je slijedeća, prikupljene su ponude, u roku od 7 dana trebala bi biti donesena 
odluka nakon toga imaju 15 dana za žalbu, početak radova ili koncem godine ili 
nakon 15.1. Imamo dobru tvrtku koja jamči da će ozbiljno pristupiti poslu. Kad se 
govori dalje o tim cestama, misli na zaobilaznicu, to se malo prolongiralo to je istina 
ali i to će biti otvoreno do 15.3. iduće godine. To je konačni i izvršni rok. Nadalje do 
29.11. kandidirat će se poljske puteve i ceste od Sovnjaka itd. Uvjeren je da će se 
dobiti 4 ili 5 kilometra. Jasno je da je prioritet svih prioriteta bio Dom umirovljenika čije 
otvaranje je u petak. Ovom prilikom svih poziva na otvaranje, a Dom će otvoriti 
ministar Piletić. Također, treba osigurati 10.000,00 eura za Livade do Antonci. 
Nadalje, što se tiče presude o kojoj je ovdje bilo riječ, nije riječ o 100.000,00 eura već 
o 10.000.000,00 kuna. Želi vjerovati da se to neće dogoditi, jer želi da je Grad u tom 
periodu ispravno postupao. Što se dogodilo, Geoprojekt je sve zbog neosnovanog 
obogaćenja ili stjecanja bez pravne osnove protiv Grada, 2012. godine pokrenuo 
sudski spor. Visoki trgovački sud je stao na stranu Grada ali u revizijskom postupku 
nepunih mjesec dana sve vraća na prosuđivanje Visokom trgovačkom sudu. Radi se 
o tim komunalnim naknadama iz 1997. itd.. do 2012. godine. Niti je on znao za taj 
spor, niti je ovo vijeće u tome sudjelovalo. U nekoliko navrata se nalazio s drugom 
stranom ali druga strana nudi nagodbu, na koju on neće pristati. Taj spor za koji oni 
procjenjuju na 1,3 mil. eura, oni pristaju u ovom trenutku na 850.000,00 eura. On želi 
vjerovati da je Grad bio apsolutno u pravu, i da će se shodno tome uspjeti u tom 
sporu, ako ne, ne zna kako će se dalje postaviti. Što je učinjeno od zadnjeg vijeća, 
on bi želio da idu neke stvari brže ali naprosto ne mogu. Tvrdi da se radi izuzetno 
mnogo i da koliko ove gradske pročelnice rade, tvrdi da se ne radi nigdje van Buzeta. 
Ne treba niti iscrpljivati te ljude s nekim administriranjem jer i te žene imaju djecu, 
imaju želje, potrebe itd. I one su te koje taj Grad drže. A on ga može otvoriti. Ono što 
je učinjeno, APN da smo kojim slučajem danas donijeli mislim da bi bio podnesen 
zahtjev za izdavanje građevinske dozvole ali će biti 15.12. ako bude na toj idućoj 
sjednici uvrštena točkasta izmjena prostornog plana. Želi vjerovat da nakon što se 
izda građevinska dozvola, računa negdje u 2. mjesecu ili do 2. mjeseca nakon što se 
odabere najpovoljniji izvođač da se onda negdje u 4-5 mjesecu krene s gradnjom tih 
15 stanova. Radi se na sjevernom brodu crkve Sv. Marije, ona će biti sada dovršena 
do Božića. To je kapitalno. On neće govoriti kako se došlo do tog novca ali je cijela 
crkva prekrivena. Za odrone ponavlja da sutra ide novi natječaj. Popločenje u Starom 
gradu ide dali će to biti gotovo do 10.1 vjerojatno neće neka bude do Valentinova on 
će biti sretan. Što se tiče parkinga u Starom gradu, ljudi će se morati malo strpjeti. 
Asfaltiranje zaobilaznice je trebalo krenuti, nije ali do 15.3. to mora biti gotovo. 
Odradilo se nekoliko manifestacija. Fontana na Fontani, kasni ali mora se znati da 
Grad ne učestvuje u njenoj realizaciji sa niti jednom kunom. Netko drugi se morao 
izboriti za novac da se to napravi. Spar je dobio dozvolu za ceste i do kraja 12. 
mjeseca očekuje se nepravomoćna dozvola. To znači početak radova 1.2. ili za 
Valentinovo a trebalo bi biti gotovo do 1.7. Danas se našao sa vlasnikom Retail-a. 
Dobiti će se Roč za vatrogasce, bez kune naknade. Što se tiče u Senju, državni 
inspektorat zatražio je da se maknu ona vozila u roku od 6 mjeseci. Čovjek ima 
četvero djece, ali netko ga je prijavio. Želi vjerovati da se uskoro ide u obnovu Vrtića 
ali nemamo čovjeka koji će to napraviti. Okončana je izgradnja sanitarne odvodnje u 
Maloj Hubi 2. To je bilo 65.000,00 eura a financirano preko Hrvatskih voda. Ide nova 
dekorativna rasvjeta ovdje gore u park šumici iznad Hotela i to košta nekih 3.000,00 
eura. Naručen je elaborat za parking ispod groblja kako bi se došlo do 110 mjesta. 
Dograđuje se mrtvačnica u Starom gradu. Prijavio se projekt kompostane u Griži. 
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Kupilo se i rabljenu čistilicu u tom periodu (50.000,00 eura). Završno poziva ponovo 
na otvaranje Doma za starije osobe, u petak 24.11. 

Davor Prodan zahvaljuje Gradonačelniku, na dodatnim objašnjenjima i 
dobivenim odgovorima te dodaje da bi okončao točku pitanja i prijedlozi s obzirom da 
je vrijeme koliko imamo predviđeno za ovu točku isteklo. 
 

Davor Prodan daje pauzu od 10 minuta.  
 
Davor Prodan nastavlja s radom i poziva pročelnicu za financije da obrazloži 

sljedeću točku. 
 

TOČKA 10. 

Razmatranje prijedloga i donošenje II. Izmjene i dopune Proračuna Grada Buzeta za 

2023. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 

a) II. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 

2023. godinu 

b) II. Izmjene Programa javnih potreba u obrazovanju za 2023. godinu 

c) II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2023. 

godinu 

d) II. Izmjene programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 

e) II. Izmjene programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2023. 

godinu 

f) II. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu 

g) II. Izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu 

h) Odluku o rasporedu namjenskog prihoda od komunalne naknade 

 

Reana Glavić Jačić obrazlaže prijedlog i dodaje da je o rebalansu raspravljao i 
Odbor za financije, proračun i upravljanje imovinom te jednoglasno ga podržao. 

Mura Kalčić Salopek kao predsjednica Odbora za prostorno planiranje, promet 
i komunalno gospodarstvo navodi da Odbor nije prihvatio prijedlog II. Izmjena i 
dopuna programa gradnje i komunalne infrastrukture, najviše zbog rekonstrukcije 
ceste od Livada do Antonci, pričalo se o tome da zašto se ulaže u tuđe ceste na 
tuđem području dok naše nerazvrstane ceste stoje, natječaj je drugi put propao, sve 
stoji već 14 mjeseci i stoga se sa dva glasa ''protiv'' i jedan ''za'' ovaj prijedlog nije 
prihvatio. Također, dodaje da se na Odboru donio zaključak da se natječaj za 
nerazvrstane ceste podijeli u više grupa, skupnih radova kako bi se omogućilo većem 
broju gospodarskih subjekata da se jave za pojedine radove.  

Kristijan Jermaniš iznosi da je lijepo da se novcima iz Grada financiraju druge 
ceste koje su van područja Grada Buzeta ali najprije bi bio red da se prvo doma 
riješe problemi, a onda da dajemo novce za neko drugo područje. Tako da se trebalo 
prije u tih 14 mjeseci doma riješiti probleme i onda, ne 10.000,00 eura već smo mogli 
dati i 20.000,00 eura za tuđe ceste. 

Nenad Šćulac sa zadovoljstvom se pridružuje ovoj cijeloj raspravi oko 
predmetne ceste jer sa 10.000,00 eura nećemo puno promijeniti situaciju što se tiče 
nerazvrstanih cesta. Navodi da treba krenuti od početka, što se tiče financiranja 
nečeg drugog. Možemo govoriti o silnim županijskim projektima kojima Grad daje 
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novac u nešto što je recimo vlasništvo Grada Pule, godinama se plaća Kaštijun kao i 
nekakvi krediti za bolnice koje su isto tako županijske. Tako je i situacija oko te ceste. 
Treba podvući crtu dali financiramo tuđe ili ne, gdje to počinje i gdje to završava. S 
druge strane, on osobno neće reći da to treba financirati, dok s neke strane se slaže 
s vijećnikom Jermanišom, ne vidi razlog zašto bi se ulagalo u tu cestu koja je na 
području Grožnjana i Oprtlja. Međutim, s druge strane Grad Buzet radi silnu medijsku 
kampanju 2 mjeseca oko te ceste, mi smo se ovdje postavili kao glavni, mi ćemo 
promijeniti svijet nakon čega se povlačimo. 

Damir Kajin dodaje da bi tim rebalansom došli do 11 mil. eura. Želi samo 
napomenuti da treba osigurati dodatnih 554.000,00 eura za Dom umirovljenika. 
Nadovezuje se na ovu temu za cestu Livade do Antonci za koju je ovim rebalansom 
osigurano 10.000,00 eura. Inicijativa je bila Oprtlja, Buja, Umaga koji će za ovu cestu 
izdvojiti 50.000,00 eura. Grad ne može više izdvojiti s jedne strane zbog onog spora 
koji nam visi iznad glave o kojem je bilo prije riječi. Da je Grad mogao riješiti ove 
odrone to bi već bilo riješeno (ponavlja što se dogodilo sa natječajima te da su na 
zadnji natječaj javili se ponuditelji s velikim a Gradu neprihvatljivim ciframa). Dalje, 
iznosi da je ministar Butković u Rovinju najavio gradnju istarskog x od Kanfanara 
nakon završetka tunela. Razgovaralo se o brzoj cesti koja bi od Učke preko 
Lupoglava, Buzeštine išla prema Sloveniji. Međutim, dali se upuštati u to da se ne 
zna dali će druga strane to dopustiti i dali će se granični prijelaz otvoriti. To su samo 
načelna razmišljanja.  

Vedran Majcan u ime Odbora za financije, proračun i upravljanje imovinom koji 
se sastao jučer i koji je raspravljao o ovoj točci dnevnog reda, želi izvijestiti da je 
Odbor jednoglasno potvrdio taj rebalans. Dalje navodi, da je to zapravo tehnički 
rebalans koji prati punjenje i krpava rupe tamo gdje se mogu pokrpati rupe. Drago mu 
je da su u tom rebalansu neke stvari definirane, da se ide prema nekim projektima. 
Što se tiče ove ceste prema Antoncima i ovih 10.000,00 eura, Grad se tu uključio 
simbolično ali ipak se uključio, neće nas niti obogatiti niti osiromašiti tih 10.000,00 
eura. Iako misli da je Buzet za razliku od ostalih Gradova u jednoj specifičnoj situaciji 
baš zbog što je Buzet pred dvije godine imao to nevrijeme koje nam je toliko cesta 
devastirala i uredu je da ostale općine imaju razumijevanju prema nama da shvaćaju 
da moramo riješiti te naše ceste. Podsjeća da je žalosno da županija nije napravila 
sve što je trebala i da se oko toga stvorio ne samo cestovni problem već i politički 
problem. Podsjeća da je županija iznajmila cestu od Mosta do Sv. Svetih u 5 mjesecu 
za BMW na tjedan dana i da se bave takvim nekim stvarima a ove neke krucijalne su 
zapravo propustili urediti. Pretpostavlja da sada svi pokušavaju napravit što je u 
njihovoj moći ali najvažnije da se riješi taj problem i da cesta postane prohodna za 
vozila jer i sada je npr. autobus koji je vozio našu djecu na utakmicu u Tar, vozio dva 
sata duže. Poziva svih da se ipak podrži taj rebalans proračuna. 

 
Davor Prodan nakon rasprave stavlja točku na glasovanje, mišljenje nadležnih 

odbora smo dobili i konstatira da se jednoglasno sa 12 glasova ''za'' donosi 
 

ZAKLJUČAK 
Donosi se II. Izmjene i dopune Proračuna Grada Buzeta za 2023. godinu, te 

pripadajućih programa i drugih akata: 
a) II. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 

2023. godinu 
b) II. Izmjene Programa javnih potreba u obrazovanju za 2023. godinu 
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c) II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2023. 
godinu 

d) II. Izmjene programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 
e) II. Izmjene programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2023. 

godinu 
f) II. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu 
g) II. Izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu 
h) Odluku o rasporedu namjenskog prihoda od komunalne naknade 

 
 

TOČKA 11. 
Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Buzeta za 2024. godinu i Projekcije za 

2025. i 2026. godinu - prvo čitanje, te pripadajućih programa i drugih akata: 
 

a.) Zaključka o prihvaćanju i upućivanju na javnu raspravu prijedlog Proračuna Grada 
Buzeta za 2024. godinu i Projekcija za 2025. i 2026. godinu - prvo čitanje, zajedno sa 

svim programima javnih potreba Grada Buzeta za 2024. godinu, 
b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2024. godinu, 

c) Odluke o rasporedu namjenskog prihoda od komunalne naknade u Proračunu za 
2023. godinu, 

d) Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2024. godinu, 
e) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2024. godinu, 

f) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2024. godinu, 
g) Programa javnih potreba u kulturi za 2024. godinu, 
h) Programa javnih potreba u sportu za 2024. godinu, 

i) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2024. godinu, 
j) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2024. godinu, 

k) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. godinu, 
l) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

 
 
Reana Glavić Jačić obrazlaže prijedlog. 
Vedran Majcan dodaje da je Odbor za financije, proračun i upravljanje 

imovinom raspravljao o proračunu i da je prijedlog prihvatio sa dva glasa ''za'' i 
jednog glasa ''protiv''. Naglašava da ovaj prijedlog proračuna je zapravo prvo čitanje, 
da ga danas ne usvajamo. Poziva svih da se uključe u stvaranju proračuna jer je ovo 
prijedlog – prvo čitanje koje ide na javnu raspravu. Ono što mu je drago da se 
društvenim djelatnostima koje pokriva Grad daje malo više. Posebno mu je drago da 
se povećavaju naknade za novorođene, kao i za sportsku udrugu, dok mu je 
posebno drago da je u proračun stavljano vezano za klimatizaciju dizalica topline u 
Narodnom domu. Isto tako idu povećanje plaće od nekih 7%. Pokušalo se naći 
sredstva za sve i ponovno poziva svih da se uključe da se donese što kvalitetniji akt. 

Mura Kalčić Salopek u ime Odbora za prostorno planiranje, promet i 
komunalno gospodarstvo iznosi da se na Odboru glasalo za prijedlog proračuna s 
dva glasa ''za'' i jedan glas ''suzdržan'', podržali prijedlog programa gradnje i 
održavanja. Prijedlog od Odbora da se jako puno ulaže u prometnice, prometnu 
infrastrukturu dok se nije gledalo da bi se možda uredilo prostor za djecu, za mlade. 
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Dodaje da je prije bilo govora za plaću a da se nije reklo dali se radi o bruto ili neto 
iznosu tako da sad ona nadopunjuje da se govorilo o bruto iznosu. 

Davor Prodan zahvaljuje i postavlja pitanje prema pročelnici vezno za sportsku 
zajednicu dali su njihovi prijedlozi usvojeni i stavljeni u proračun, vezano za troškove 
prijevoza i liječničke preglede. 

Elena Grah Ciliga odgovara da Sportska zajednica nije uputila zahtjev za 
odnosno nije podnijela financijski plan i program za cjelokupne potrebe u sportu kao 
što je i inače trebalo, već je samo ukazala na nekoliko elemenata koje želi financirati, 
a tu su između ostalog prijevoz sportaša i trošak prijevoza sportaša i tražili su 
zapošljavanje tajnika sportske zajednice. Za sva ta tri zahtjeva tražili su ukupan 
kumulativni iznos. Ono što je od toga uvršteno je zapošljavanje tajnika (20.000,00 
eura) s obzirom na ono što sve traže nužno je da imaju nekoga tko će sve to pratiti i 
realizirati. Ono što je predloženo i uvršteno u  proračun je da se sredstva za članice 
sportske zajednice vraćaju i predlaže se iznose koji su sportski klubovi dobivali 2019. 
godine prije umanjenja od korone. Sad je u prijedlogu stavljeno 120.000,00 eura što 
znači da bi se iz tih sredstava moglo namiriti njihove dodatne potrebe.  

Davor Prodan zahvaljuje na odgovoru i moli pročelnicu Reanu Glavić Jačić 
kratki osvrt za projekciju za 2025. i 2026. godinu. 

Reana Glavić Jačić odgovara da projekcije za 2025. godinu planirane su u 
iznosu od preko 6 mil. eura a za 2026. godinu preko 7 mil. eura. Dodaje da je bilo 
jako teško planirati porezne prihode s obzirom da i sami ne znamo što nosi ova nova 
porezna reforma. Detaljnije ćemo moći znati tamo negdje u 3 mjesecu druge godine 
kad budemo vidjeli kako se proračun puni.  
 

Davor Prodan nakon rasprave, stavlja Zaključak na glasanje i konstatira da se 
jednoglasno uz 12 glasova ''za'' donosi 

 
ZAKLJUČAK 

Donosi se Zaključak o prihvaćanju i upućivanju na javnu raspravu prijedlog 
Proračuna Grada Buzeta za 2024. godinu i Projekcija za 2025. i 2026. godinu - prvo 
čitanje, zajedno sa svim programima javnih potreba Grada Buzeta za 2024. godinu 

 
 

TOČKA 12. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini poreznih stopa poreza na 

dohodak Grada Buzeta 
 

Damir Kajin obrazlaže prijedlog. 
Reana Glavić Jačić dodatno objašnjava prijedlog Odluke. S obzirom da je 

Vlada ukinula prireze, Grad Buzet će izgubiti 225.000,00 eura ali istovremeno s 
ukidanjem prireza dala autonomiju JLS da sami određuju stopu više i niže stope, pa 
je tako gradovima koji imaju do 30.000,00 stanovnika dana mogućnost da se niža 
stopa odredi u rasponu od 15 do 22,4% a viša od 25-33,6%. Isto tako mijenja se i 
porezna osnovica koja sad iznosi 420.000,00 eura. Prijedlogom ove odluke predlaže 
se da niža stopa bude 22,2 % dok prijedlog za višu stopu bude 33,3%. Navedenim 
poreznim izmjenama mijenja se i porezni odbitak. Sa predloženom stopom Grad bi 
izgubio 80.000,00 eura dok sa stopom od 22 i 33% Grad gubi 108.000,00 eura.  
Ključnu ulogu ima osnovica koju je teško utvrditi. Procjenjujemo da će plaća rast u 
slijedećoj godini pa će ta razlika biti manja. Odluka je isto tako prošla Odbor za 
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financije, proračun i upravljanje imovinom s time da su dva glasa bila ''za'' prijedlog 
od 22 i 33% dok je jedan glas predložio 22,4% i 33,6%.  

Nenad Šćulac u ime kluba Nezavisna lista/SDP iznosi da su raspravljali o ovim 
prijedlozima i nakon duge i kvalitetne rasprave prihvatili su zajednički stav tako da 
upućuju amandman da niža stopa bude 22% a više 33% poreza i porez na kuće za 
odmor od 4 eura. Kad se govori općenito o porezima, prije svega smatra da tu postoji 
još prostora i mimo svega toga. Jasno je da su prihodi od poreza na dohodak su 
praktički najveći dio negdje od 50-60% prihoda i da je on izuzetno važan odnosno 
riječ je o značajnom prihodu ali smatramo da tu postoji još dodatnog prostora (s 
obzirom da imamo gradske imovine koja stoji, koja se da valorizirati). Vezano za 
cijenu otpada, smatra da komunikacija između Parka i Grada nije najkvalitetnija što 
se tiče otpada, pitanje otpada je puno kompleksnije nego se to može nekima čini. 
Smatra da naša reakcija mora biti puno kvalitetnija i jača jer će nam problemi postati 
puno kompleksniji. Toga bi trebali biti svi svjesniji ovdje. Želi još dvije stvari naglasiti, 
prije svega priča oko brdsko-planinskog, ukinuto je još 2014. godine (misli da je 9 
godina bilo dovoljno da se prilagodimo) i smatra da ne treba žaliti za prolijevanim 
mlijekom već okrenuti se prema naprijed. S druge strane probao je to u grubo 
izračunati te prihode od prireza, pa onda kad se uzme lanjsko izvršenje i proba se tih 
6% izračunati od lani i onda ispada značajno manja cifra od toga, tako da moli odjel 
za financije da pripremi nekakav dokument iz kojeg će jednostavno reći, izračunali 
smo tako i to je taj postotak i da na taj način znamo koji je to postotak. I danas je 
gradonačelnik iznio jedan broj u raspravi a vi (obraća se pročelnici Reani) ste iznijeli 
drugi broj što se tiče tog prohoda od prireza. Završno moramo biti svi svjesni isto tako 
da i našim građanima svaki prihod naravno donosi, isto tako nekakve dodatne 
rashode. Stoga preporuča da nekako probamo iz svih tih nekakvih izvora zajednički 
povećati neke druge stavke koje će više opteretiti ljudi koji nisu građani Grada a 
imaju ovdje imovinu i na taj način uskladit sve te neke troškove. Ponavlja, da je to 
njihov prijedlog 22 i 33%. 

Vedran Majcan u ime Odbora za financije, proračun i upravljanje imovinom 
iznosi da je Odbor predložio da se ide na niže stope odnosno da niža bude 22,00% a 
više da bude 33,00%. Također, ponavlja da su dva člana odbora bili za takav 
prijedlog dok jedan član odbor koji je glasao za najvišu stopu je iz kvote IDS-a. Daje 
pohvalu Odjelu za financije koji su dosta pažljivo pristupili tim kalkulacijama, zaista su 
se potrudili zadnjih par mjeseci. Smatra da tih 0,03% neće puno pomoć ali sigurno 
ima neki psihološki učinak, zato je naš prijedlog da se zaokruže te stope. Smatra da 
je to uredu, da je to oprezno planiranje i da će se kroz slijedeću godinu imati rebalans 
proračuna koji će pokazati da je i nešto više sredstava u proračunu od onoga što smo 
planirali. Ova kalkulacija nije uzela u obzir da će zapravo plaće i kroz slijedeću 
godinu značajnije i rast. Smatra da je taj prijedlog korektan i nada se da će se kroz 
nekoliko mjeseci pokazati da je to bila ispravna odluka.  

Reana Glavić Jačić odgovara vezano za same izračune da ima materijale kod 
sebe i da može svim vijećnicima proslijediti. Napominje da je teško ovako usmeno s 
obzirom da na utvrđivanje ne utječe samo porezna stopa već tu je i osobni odbitak 
koji utječe a koji je različit. Proslijedila bi materijale pa na primjeru objasnila jer ima 
sve materijale kod sebe pa može odmah objasniti.  

  
Davor Prodan zahvaljuje. Nakon rasprave stavlja točku na glasanje sa ovim 

predloženim izmjenama i konstatira da se jednoglasno uz 12 glasova ''za'' donosi 
 

 



22 

 

ZAKLJUČAK 
Donosi se Odluke o visini poreznih stopa poreza na dohodak Grada Buzeta na način 

da niža stopa bude 22,00% a viša stopa da bude 33,00%. 
 

 Davor Prodan zaključuje raspravu i napominje da bi slijedeća sjednica bila ili u 
srijedu ili u petak te bi nakon nje predvidjeli zakusku. 

 
Sjednica je završena s radom u 21:50 sati. 
 
 
 
ZAPISNIK VODILA     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

          Mikela Zimerman, v.r.           Davor Prodan, v.r. 
  


